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Do Wydziału UK 

Nie do PZO. 

 

Od 01.01.2026 r. na terenie Gliwic będą udostępnione dla mieszkańców                            

w zabudowie wielorodzinnej pojemniki na tekstylia, a dla zabudowy 

jednorodzinnej worki.  

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- jaki jest szacunkowy koszt wprowadzenia tej formy odbioru odpadu na terenie 

miasta? 

- napisałem szacunkowy bo chyba będzie ogłoszony przetarg na odbiór, 

- a jeżeli nie będzie przetargu to proszę podać koszt wprowadzenia pojemników                  

i worków na tekstylia? 

- czy worki na tekstylia będą płatne? 

- ile razy w tygodniu będą opróżniane pojemniki? 

- jaki będzie koszt obsługi odbioru odpadu za 2026 r. ? 

- chyba, że będzie przetarg? 

 

I drugi temat – to Karta PSZOK. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- na jakim etapie jest opracowanie zasad wprowadzenia karty? 

- kiedy wejdzie w życie? 

- czy wprowadzenie karty ograniczy lub wyeliminuje przywożenie na PSZOK 

odpadów z innych miast, odpadów z firm budowlanych? 

- czy system będzie weryfikował ilość przywożonych odpadów do PSZOK? 

- czy będą wprowadzone limity dla mieszkańców co do dostarczania odpadów 

do PSZOK? 

- czy big bagi na odpady pobudowane też będą zaliczane do limitów? 
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